
   Stambytet! 

Här nedan kommer en förklaring och ursäkt 
från Riksbyggen riktat till närvarande stämmo-
deltagare som fått en skriftlig förfrågan om de 

godkänner stämmans beslut eller inte. 

Riksbyggen fick efter genomförd extrastämma 2007-03-22 i 
uppdrag att skicka ut handlingar till de som inte närvarade på föreningens extrastämma 

angående stambyte och badrumsrenovering. Riksbyggen har i sin ambition att göra ett snabbt 
arbete ställt till det så att även de som närvarande på stämman personligen eller via fullmakt har 
fått brev om godkännande av de åtgärder som stämman beslutade. Riksbyggen beklagar den 
olägenhet detta kan ha medfört för närvarade stämmodeltagare. Riksbyggen beklagar även att 
styrelsen för Riksbyggens Bostadsrättsförening Västeråshus nr 17, Kolarhagen åsamkats merar-
bete för vår miss.                    

Mikael Jemthans  

Riksbyggen 

Kom ihåg att Du är skyldig att informera tilltänkta köpare om Du tänker sälja 
Din lägenhet att vi planerar ett stambyte med början hösten 2007. 

”För 17:on” 

Rotgruppen informerar! 

Eleonor Krondahl 

Ulf H
olgersson 

Jörgen Benström 

Bengt Johansson 

Du vet väl att du även kan läsa ”För 17:on” på 

www.kolarhagen .se  
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Läs mer om detta! 

Årstämma! 
Skiljebogården den 31 maj 19.00 

 

Välkomna! 



   

Ordförande har ordet! 
Egentligen hade jag inte tänkt att ta upp stambytet i mitt forum ”Ordförande 
har ordet” men kunde inte låta bli då jag läst några insändare som både är 
emot och för stambytet. Jag vill göra några förtydliganden då det finns en del 
sakfel i kritiken. Signaturen ”Pumi” skriver i sin insändare att kallelsen inte 
var uppsatt i tid. I stadgarna står det 7 dagar innan extra stämma och kallel-
sen satts upp fredagen den 16/3 och stämman var torsdagen 22/3 alltså sju 
dagar vilket är den  föreskrivna veckan. Signaturen Marre & Tobbe kritiserar 

att mötet blev 45 minuter försenat på grund av att styrelsen räknade ”ja-röster”. (?) 

Det som fördröjde stämmans öppnande var kontroll av röstberättigade för att kunna fastställa 
röstlängden. Röstlängden fastställdes för övrigt till 196 röstberättigade och 234 närvarande. Fast-
ställandet av röstlängden kommer som första punkt efter mötets öppnande så för att följa den en-
ligt stadgarna fastställda dagordningen måste naturligtvis den kontrollen göras. Tyvärr så tog det 
längre tid än vanligt då vi hade fler insläpp och därmed fler medlemslistor som måste samkontrol-
leras så att inte något hushåll hade delat på sig och anmält sig på flera listor.  

Riksbyggen ger en förklaring på första sidan av detta nummer till misstaget att många av de som 
var på stämman eller röstade via ombud ändå fick ett brev om de godkände eller förkastade 
stämmans beslut. Utskicket skulle naturligtvis bara riktas till de som inte var där. Jag vill påminna 
att de icke närvarande på stämman som nu också fått en påminnelse om att svara, skyndsamt 
besvarar brevet och lämnar det på styrelseexpeditionen eller skickar det med medföljande svars-
kuvert.  Vi vill inte att den här processen drar ut på tiden mer än nödvändigt då även frågan ska 
behandlas i hyresnämnden. Hur lång tid en sådan handläggning tar har jag i skrivande stund ing-
en aning om. Jag vill passa på och önska alla medlemmar en skön vår och man får väl lov att 
säga att den har onekligen börjat över förväntan. 

Bengt Johansson 

Vi hälsar följande nya medlemmar välkomna till vår förening och 
hoppas de ska trivas. Samtliga har fått eller kommer att få besök 
av sitt husombud. 

Informationsbladet ”För 17:on” vänder  

sig till medlemmarna i brf Kolarhagen.  

Redaktör  Ulf Holgersson  

Tel. 149811  

E-post: brfkolarhagen@tele2.se 

Hemsida: www.kolarhagen.se 

Nya medlemmar mars-april. 

  Aktuell information       ”För 17:on”  Sida 2 

Madelene Johansson & Fredrik Eliasson 

Eleonor Svanbäck Christopher Eriksson 

Maria Vedin & Sebastian Mehedic 

Linda Lydeborn & Petter Paananen 

Samra & Rizah Sujoldzic 

Siv & Karl-Uno Nilsson 

 

David Cherehgosha 

Elisabeth Barklund 

Karin Österberg 

Johan Eriksson 

Tord Lindberg 

Carina Böös 

Niclas Moell 
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Efterlysning! 
Finns det någon som kan ta på sig ansvaret för flaggning i området som-
martid? Rolf Norman vår ordförande i fritidskommittén sköter det förtjänst-
fullt på vinterhalvåret men behöver avlösning under sommaren.  

Uppdraget är arvoderat och i händelse av att det skulle vara någon av 
flaggdagarna som lägger hinder i vägen för uppdraget så kan det lösas 
med hjälp av Riksbyggens jourreparatör. Vi har bara två flaggstänger så 

arbetet är inte så betungande.  Om du har möjlighet att hjälpa till så kontakta vår förvaltare. 

 

 

 

 

 

Semestertider! 
Våra duktiga lokalvårdare har semester under perioden 23/7  till 
31/8. Veckorna 32 & 33 är båda borta. Hur vi löser det har vi inte 
bestämt i nuläget.  

Thomas vår reparatör har semester veckorna 28 - 31 (9/7-3/8)  Då 
kommer Riksbyggens fastighetsreparatörer att finnas tillgängliga 
som vanligt via felanmälan på 103275. 

Vår förvaltare har semester veckorna 26-30 (25/6-27/7) men går 
som vanligt in och jobbar strödagar. Felanmälan hjälper till att ta in 
förvaltare från Riksbyggen under perioden i händelse av akuta åt-
gärdsbehov såsom vattenläckor, brand mm.  

Boule! 
Kolarhagen ställer i år upp med 6 stycken lag i bouleturneringen 
mellan Riksbyggeföreningarna vilket är nytt rekord. Vi får nu se om 
vinterns träning gett något resultat. Förra säsongen gav som be-
kant ett första pris i B-finalen där Västeråshus 20-2 besegrades. 
Vinnare i A-finalen blev Västeråshus 25-4.   

Bäckby har alltid starka boulelag och det skulle inte förvåna om 
kampen om de åtråvärda titlarna kommer att stå mellan Kolarha-
gen och Bäckby. 

Sopor! 
Vi hade studiebesök av ett 25-tal personer från Lund i söder till de som var bo-
satta norr om Dalälven för att studera vårt sopsystem ”Sophia”. Det är inte första 
gången och förmodligen inte den sista heller som systemet väckt uppmärksam-
het. Då alla kommuner ännu inte infört sopsortering står många i valet och kvalet 
om de ska bygga sophus eller sortera i sopnedkasten som vi gör bl.a. i alla hög-
hus. Kul att vi kan bidraga med en ovanligt lösning som alternativ. 



             Studier & Fritidsverksamhet   ”För 17:on”  

 

          Fritidskommittén meddelar! 

 

 

Träning & bastukort! 
Alla medlemmar som inte har betalat årsavgiften har nu fått sina kort omkodade 
till att bara komma in i tvättstugan. De som vill ha tillträde till någon av dom övri-
ga lokalerna får erlägga årsavgift till fritidskommitténs ordförande Rolf Norman.  
 

 
Loppis! 

Du som har något att skänka till årets loppis kan lämna in sakerna på styrelse-
expeditionen. Vi vill dock inte ha några skrymmande möbler. Pengarna som vi 
får in går oavkortat till fritidskommitténs verksamhet. 
 

 

 
Gårdsfest! 

Årets gårdsfest kommer att gå av stapeln den 1 juni. Vi behöver frivilliga som 
kan hjälpa till med de olika aktiviteterna.  
Föreningen bjuder som vanligt alla snälla barn på glass. För oss som är lite 
äldre spelar Björksta Bäljarna medan Byström står för musik och skoj för de 
yngre. Som vanligt kommer det att finnas ponnyridning, lotterier, loppis, tipspro-
menader ring & pilkastnimng mm.  Vi önskar alla hjärtligt välkomna. 

 
 

Sida 4 

Larmet i  

tvättstugan! 
Lämna tvättstugan i tid 

annars riskerar  du att utlösa larmet. 
Det händer ibland att medlemmar 
dröjts sig kvar bl.a. i relaxavdelningen 
efter att larmet aktiverats. Larmet går 
direkt till G4S som naturligtvis rycker 
ut omgående. Utryckningen bekostas 
naturligtvis av den medlem som löst 
ut larmet.  

Valberedningen. 
Valberedningen önskar komma i 
kontakt med medlemmar som har 
intresse av styrelsearbete. Vakan-
ser har uppstått till årets stämma 

och platserna måste tillsättas. Tidigare erfarenhet är 
en merit men inte en nödvändighet. Kursutbudet för 
nyvalda utan erfarenhet är utmärkt via intresseföre-
ningen i Västerås.  

Kontakta Göran Åhlén på telefon 149042 


